


Program:

• 11:00 – Powitanie uczestników, krótki komunikat z badania o e-
Doręczeniach na uczelniach – Katarzyna Górak-Sosnowska (SFD/SGH)

• 11:15 – Przepisy prawne regulujące e-Doręczenia: obszary 
problematyczne – Ewa Wiśniewska (SFD/ALK)

• 11:30 – Utworzenie własnego systemu e-Doręczeń w Akademii Leona 
Koźmińskiego – Dariusz Wronikowski (ALK/SFD) 

• 11:50 – Integracja własnego systemu (EOD) z systemem e-Doręczenia 
na Politechnice Poznańskiej – Marek Gosławski (PP/SFD) 

• 12:10 – Obsługa e-Doręczeń przez EZD PUW w Szkole Głównej 
Handlowej w Warszawie – Marcin Dębowski (SGH) i Bartłomiej Świech 
(SGH/SFD)

• 12:30+ – Dyskusja



E-Doręczenia na uczelniach
(zamiast krótkiego komunikatu z badań)

będzie gotowa do 10.12.2023 na e-doręczenia

już jest gotowa na e-doręczenia

nie będzie na czas gotowa na e-doręczenia

nie wiem, na jakim jest etapie przygotowań

Moja uczelnia: N=48
4-10.09.2023
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Przygotowanie uczelni do e-Doręczeń (skala 0-10):

E-Doręczenia dotyczą mojej pracy (skala 0-10):
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Co zamierzają Państwo zatem zrobić?
Działamy: wdrażamy dodatkowe moduły i funkcjonalności w USOS, śledzimy na bieżąco zmiany prawne, przygotowujemy zmiany do wewnętrznych aktów 
prawnych

Będzie chaos: Procesy decyzyjne w uczelni publicznej są długotrwałe i w dużej mierze nie zależą od kadry administracyjnej dlatego na pewno na 
początku będzie bardzo duże zamieszanie i niezrozumienie | brak informacji na ten temat brak szkoleń, zapewne wszystko odbędzie się na tak 
zwanego wariata.

Czekamy (i nie wiemy): Zgłosiliśmy sprawę w dziale prawnym i informatycznym i czekamy na decyzje | Pytanie powinno być kierowane do 
Władz | Zajmuje się tym jednostka centralna, dziekanat nie ma informacji na ten temat póki co.

(Jeszcze bardziej) nie wiemy: Organizacja procesu e-doręczeń jest tworzona bez konsultacji z osobami obsługującymi USOS co powoduje 
problemy z organizacją procesu e-doręczeń ponieważ osoby decyzyjne nie biorą pod uwagę korespondencji studenckiej (decyzje, podania itp.) 

Wyprzedzamy: Jak znam życie i moją Uczelnię to do większości spraw, których nie zdążymy przenieść do USOSa będziemy wzywać studentów do 
osobistego stawiennictwa celem odebrania decyzji dot. stypendiów, wznowień, przeniesień, decyzji dot. przyjęcia cudzoziemca na studia, dec. dot. 
umorzeń dla cudzoziemców.  Czyli wszędzie tam gdzie się da | Decyzje stypendialne doręczyć do 10 grudnia, a pozostałe realizować papierowo

Ogólnie : [zamierzamy] czekać, że może ktoś pójdzie po rozum do głowy | strzelić sobie w łeb :-( | uczelnia nie ma odpowiedniego sprzętu i kardy na 
wdrożenie tego systemu



Zapraszamy Państwa na:

• Krótkie omówienie obszarów problematycznych przepisów dotyczących e-Doręczeń

• Prezentację różnych wdrożeń usługi e-Doręczeń na trzech uczelniach:
• Utworzenie własnego systemu e-Doręczeń w Akademii Leona Koźmińskiego

• Integracja własnego systemu (EOD) z systemem e-Doręczenia na Politechnice Poznańskiej

• Obsługa e-Doręczeń przez EZD PUW w Szkole Głównej Handlowej w Warszawie

• Wspólną dyskusję, wymianę doświadczeń i rozwiązań

Organizatorzy:

Katarzyna Górak-

Sosnowska

Bartłomiej Świech 

i Zespół CTII SGH

Ewa Wiśniewska
Dariusz 

Wronikowski
Marek Gosławski
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